

《贾登·史密斯游艇上激情拥吻女网红，女友心碎听《Blackout Drunk》！》

游艇、比基尼、水中拥吻，乍一看，是不是很浪漫？

但仔细一看，照片中的人，是贾登·史密斯，和另一位网红！

照片曝出来，让贾登·史密斯的正牌女友心碎一地啊！

刚和女友萨布·扎达高调约会没几天，贾登·史密斯就被拍到和网红小姐姐克丽奥帕特拉激情热吻，这剧情反转得比电视剧还狗血！



01

Jaden Smith's girlfriend has spoken of her 'heartache' after he was pictured kissing an influencer, days after their very public date.

贾登·史密斯的女友在看到他与一位网红接吻的照片后，表达了自己的“心痛”。这些照片是在他们公开约会几天后被拍到的。

The 26-year-old – son of Will Smith and Jada Pinkett Smith – has been dating singer Sab Zada since 2020.

这位26岁的年轻人——威尔·史密斯(Will Smith)和贾达·萍克特·史密斯(Jada Pinkett Smith)的儿子——自2020年以来一直与歌手萨布·扎达(Sab Zada)约会。

However, fans may have been thrown for a loop when he was spotted having a whale of a time during a sun-soaked trip to Ibiza this week.

然而，本周他在阳光明媚的伊比沙岛之旅中玩得不亦乐乎时，粉丝们可能都惊呆了。

In new pictures, the Karate Kid actor could be seen passionately kissing an influencer known as Khleopatre, as they took in the sights from a yacht.

在最新的照片中，这位《功夫梦》的演员在游艇上观赏风景时，被看到与一位名叫克利奥帕特拉(Khleopatre)的网红激情接吻。





At one point, he squeezed the 23-year-old ' s bum while leaning in for another embrace,

as she wrapped her arms around his neck.

有一次，他搂着这位23岁女孩的臀部，俯身再次拥抱她，而她也用双臂环绕着他的脖子。





They later moved their heated PDA session out to the water, where they continued

kissing beside a giant pool noodle.

之后，他们又将这场热烈的公开示爱带到了水上，在巨大的浮力条旁边继续亲吻。

Khleopatre rocked a miniscule black bikini for the boat day, perfectly showing off her selection of tattoos.

克丽奥帕特拉在游艇日当天身着一件迷你黑色比基尼，完美地展示了她选择的纹身。

Jaden added a pop of color in striped swimming trunks, pulled down so that his black boxer shorts were also visible.

贾登则穿着条纹泳裤，泳裤被拉得很低，露出了黑色的平角内裤。

He has not appeared to address the images publicly, which come just a week after he joined his partner out in LA.

自上周他与伴侣在洛杉矶相聚以来，他尚未公开回应这些照片。



Sab has since hinted at her heartbreak on social media, highlighting songs about infidelity on her Instagram story.

此后，萨布在社交媒体上暗示了自己的心碎，在她的Instagram故事中分享了关于不忠的歌曲。

She showed that she had been listening to Blackout Drunk by Suki Waterhouse and Prince Royce ' s track, El Amor Que Perdimos, while also urging people to ' be kinder ' .

她展示了她一直在听苏琪·沃特豪斯(Suki Waterhouse)的《Blackout Drunk》和普林斯·罗伊斯(Prince Royce)的曲目《El Amor Que Perdimos》，同时还呼吁人们“更友善一些”。

02

贾登·史密斯(Jaden Smith)是威尔·史密斯(Will Smith)和贾达·萍克特·史密斯(Jada Pinkett Smith)的儿子，妥妥的星二代。

他是童星出道，2002年在《黑衣人2》中初露锋芒，随后在《当幸福来敲门》中赢得MTV大奖。而他与成龙合作的《功夫梦》更是让人印象深刻。

2020年，贾登·史密斯和萨布·扎达开始约会。





It ' s believed Jaden and Sab have been dating since at least September 2020 when they were snapped holding hands on a dinner date.

据信，贾登和萨布自2020年9月以来一直在约会，当时他们被拍到在晚餐约会时手牵手。

Sab is a social media influencer and has a YouTube channel where she films videos such as make-up tutorials. She boasts more than 630,000 Instagram followers and is also a model signed to Select modelling agency in Los Angeles.

萨布是一位社交媒体红人，拥有自己的YouTube频道，经常上传化妆教程等视频。她

在Instagram上拥有超过63万的粉丝，同时也是洛杉矶Select模特经纪公司旗下的签约模特。

他们还一起参加过2022年的科切拉音乐节。





Jaden Smith was spotted arriving at Coachella at that time hand-in-hand with his

girlfriend.

当时，贾登·史密斯与女友手拉手出现在科切拉音乐节上。

The singer, who is the son of Will Smith and Jada Pinkett Smith, was pictured making his way through the crowds with girlfriend Sab Zada on day two of the music festival in Indio, California.

这位歌手，威尔·史密斯和贾达·平克特·史密斯的儿子，在加利福尼亚州印第奥的音乐节第二天，被拍到与女友萨布·扎达一起穿过人群。

Sab looked suitably boho-chic in a flower-print crop top and a billowing white skirt accessorised with a gold sarong tied around it, while also wearing butterfly clips in her pastel pink hair. Jaden stood out from the crowd in a multicoloured shirt and faded denim jeans.

萨布穿着花哨的露脐上衣和飘逸的白色裙子，搭配金色沙滩巾，看起来非常时尚，而她淡粉色的头发上还戴着蝴蝶发夹。贾登则穿着多色衬衫和褪色的牛仔裤，在人群中格外显眼。

And before their romance began in 2020, Jaden previously had a string of high-profile relationships, including trysts with Kylie Jenner and Sarah Snyder, and was linked to Sofia Richie.

而在与萨布开始恋情之前，贾登曾与多位知名人士有过恋情，包括与凯莉·詹娜(Kylie Jenner)和莎拉·斯奈德(Sarah Snyder)的短暂恋情，并且还与索菲亚·里奇(Sofia Richie)传过绯闻。

重点词汇：

threw for a loop 吃惊，感到困惑

sun-soaked 阳光明媚的

have a whale of a time 玩得很开心，过得非常愉快

swimming trunks (男式)游泳裤

boxer shorts 男用平脚短内裤(类似拳击短裤)

infidelity / ˌɪnfɪˈdeləti/ (夫妻或伴侣间的)不忠行为;通奸

social media influencer 社交媒体网红

make-up tutorials 化妆教程

high-profile relationships 高调恋情

